



Biodiversität: Wissen schützt Tiere

Programm: 04. - 06. Februar 2025

Dienstag, 04.02.2025 | 13.00-16.30 Uhr | Raum wird noch bekannt gegeben

Am 04.02.25 um 13:00 Uhr starten wir mit einem einstündigen Einführungsvortrag in den Räumen der TUM, anschließend fahren wir gemeinsam zur Reptilienauffangstation in der Kaulbachstraße 37 und bekommen eine exklusive Führung, bei der die Arbeit der Station, ihre Tiere und die Bedeutung von BNE erlebbar gemacht werden. Die gesamte Veranstaltung ist in englischer Sprache und für Studierende kostenlos. Kostenbeitrag 15,- Euro für Interessierte. Verbindliche Anmeldung für den 04.02.2025 unter:
maresa.tworek-pollmer@bene-muenchen.de

Donnerstag, 06.02.2024 | 18.00-19.30 Uhr | Online Vorlesung

“Tainted Love: a Dive into the Wildlife Trafficking World” von Juliana Ferreira.
Die renommierte Biologin und Expertin für Wildtierkriminalität, beleuchtet die Ursachen, Auswirkungen und Lösungen im Kampf gegen Wildtierhandel. Zoom: Webinar-ID: 634 7067 0726,
Passwort: hidden

In Kooperation mit:

RINGVORLESUNG
UMWELT
PUBLIC
INTERDISCIPLINARY
LECTURE SERIES



Weitere Informationen:

Rachel
Carson
Center
ENVIRONMENT AND SOCIETY



Unterstützer*innen der
Münchener Hochschultage:



HOCHSCHULE
FÜR ANGEWANDTE
WISSENSCHAFTEN
MÜNCHEN

Technische
Universität
München



LUDWIG-
MAXIMILIANS-
UNIVERSITÄT
MÜNCHEN



Biodiversity: Knowledge protects animals

Program: 04 - 06 February 2025

Tuesday, 04.02.2025 | 13.00-16.30 | Room will be announced

On 04.02.25 at 13:00 there will be a one-hour introductory lecture in the rooms of TUM, after which we will go together to the reptile rescue centre at Kaulbachstraße 37 and get an exclusive guided tour in English, during which the work of the station, its animals and the importance of ESD will be brought to life. The entire event is in English and free of charge for students. Cost contribution 15 € for everyone else. Binding registration for 04.02.2025 under: maresa.tworek-pollmer@bene-muenchen.de

Thursday, 06.02.2024 | 18:00-19:30 | Online lecture

“Tainted Love: a Dive into the Wildlife Trafficking World” by Juliana Ferreira. The renowned biologist and expert on wildlife crime will shed light on the causes the causes, effects and solutions in the fight against wildlife trafficking. Zoom: Webinar-ID: 634 7067 0726, password: hidden

In cooperation with:



Further information:



Supporters of the Munich
University Days:

